

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MARCH 27, 1984
(5)

[Text]

The Standing Senate Committee on Social affairs, Science and Technology met this day, at 4:07 p.m., the Chairman, the Honourable Senator Bonnell presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Bonnell, Haidasz, Inman, Marshall, McGrand, Phillips, Rousseau, Tremblay and Wood. (9)

In attendance: Ms. Mildred J. Morton, Research Associate, Library of Parliament.

*Witnesses:**From the Canadian Medical Association:*

Dr. Everett Coffin, President;
Dr. Orville Adams;
Mr. B. E. Freamo, Secretary General;
Mr. D. A. Geekie, Director of Communications.

From the Canadian Association of Interns and Residents and "La Fédération des médecins, résidents et internes du Québec":

Dr. Stanley Kutcher, Member, Executive Committee, Ontario Branch;
Dr. Barbara Kane, Member, Executive Committee, Ontario Branch;
Mr. James McDonald, Legal counsel.

The Committee proceeded to examine and consider the subject-matter of Bill C-3 intituled: "An Act relating to cash contributions by Canada in respect of insured health services provided under provincial health care insurance plans and amounts payable by Canada in respect of extended health care services and to amend and repeal certain Acts in consequence thereof."

The witnesses made statements and answered questions.

At 5:59 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Erika Bruce

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 27 MARS 1984
(5)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie se réunit aujourd'hui à 16 h 07 sous la présidence de l'honorable sénateur Bonnell (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Bonnell, Haidasz, Inman, Marshall, McGrand, Phillips, Rousseau, Tremblay et Wood. (9)

Aussi présente: M^{me} Mildred J. Morton, attachée de recherche, Bibliothèque du Parlement.

*Témoins:**De l'Association médicale canadienne:*

M. Everett Coffin, président;
M. Orville Adams;
M. B. E. Freamo, secrétaire général;
M. D. A. Geekie, directeur, Communications.

De la «Canadian Association of Interns and Residents» et de la Fédération des médecins, résidents et internes du Québec:

M. Stanley Kutcher, membre, Comité exécutif, Section de l'Ontario;
M^{me} Barbara Kane, membre, Comité exécutif, Section de l'Ontario;
M. James McDonald, conseiller juridique.

Le Comité poursuit l'étude de la teneur du projet de loi C-3 intitulé: «Loi concernant les contributions pécuniaires du Canada aux services de santé assurés pris en charge par les régimes provinciaux d'assurance-santé et les montants payables par le Canada pour les programmes de services complémentaires de santé, et modifiant certaines lois en conséquence».

Les témoins font des déclarations et répondent aux questions.

A 17 h 59, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du Président.

ATTESTÉ: